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z médií

Poslanci navštívili Jihlavsko, tématem byl kůrovec, sociální služby i zaměstnanost

vloženo: 17.9.2019, 14.25

Jihlavsko – V rámci svých pravidelných výjezdních zasedání tentokrát lidovečtí poslanci zavítali na dva dny
na Jihlavsko. Začínali v pondělí 16. září v Telči, kde je přivítal místostarosta „unescového“ města Pavel
Komín, předsedkyně...

Zastupitelé se přeli o podpoře sociálních služeb

vloženo: 17.9.2019, 08.52

Vysočina – Podpora sociálních služeb vyvolala při zasedání zastupitelstva bouřlivou diskuzi. Politici se shodli,
že Kraj Vysočina nenechá tuto oblast na holičkách.

KDU-ČSL vidí problém zdravotnictví v personální vyprahlosti

vloženo: 12.9.2019, 20.48

Nedostatek kvalifikovaného personálu je podle KDU-ČSL výrazným problémem českého zdravotnictví.
Poslanec Vít Kaňkovský by například chtěl posílit roli školitele na interních odděleních nemocnic. Řekl to na
dnešní tiskové konferenci ve...
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Státní dotace na zaměstnávání postižených lidí se možná zvýší

vloženo: 11.9.2019, 20.45

Státní příspěvky zaměstnavatelům na plat lidí se zdravotním postižením se možná zvýší. Sněmovna v
dnešním úvodním kole podpořila návrh skupiny poslanců ze šesti klubů, aby mohly dosáhnout až 12.800
korun...

Velká bitva o příponu ová

vloženo: 11.9.2019, 11.09

Poslanci asi povolí ženám nepřechylovat jména.
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Vysočina přidá peníze na sociální služby, přesto avizují deficit

vloženo: 10.9.2019, 21.55

Kraj Vysočina dnes rozdělil mezi poskytovatele sociálních služeb 53 milionů korun, které poslalo na pokrytí
růstu platů jejich pracovníků ministerstvo práce. Dalších deset milionů na tyto služby dal kraj ze...

Kaňkovský (KDU-ČSL): Obce bude složité dotlačit k dofinancování soc. služeb

vloženo: 10.9.2019, 09.00

Krajští zastupitelé KDU-ČSL se otevřeným dopisem obrátili na radní Kraje Vysočina s žádostí o úplné
dofinancování sociálních služeb v kraji. Poslanec a předseda Vít Kaňkovský poskytl Občasníku exkluzivní
rozhovor.

Nový krajský projekt má na Vysocǐně pomoci nevylécǐtelně nemocným

vloženo: 10.9.2019, 07.45
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Lidovci kritizujı ́prı̌śtup vedenı ́kraje k sociálnıḿ službám. Požadujı,́ aby je kraj téměr ̌60 miliony korun
urychleně dofinancoval.  

Lidovcům došla trpělivost. Píší kraji, ať nehazarduje se sociálními službami

vloženo: 5.9.2019, 17.40

„Dovoluji si naléhavě požádat radu kraje, aby urychleně připravila materiál k plnému dofinancování
sociálních služeb na Vysočině ve výši 57 milionů Kč, a to ještě na jednání zastupitelstva 10. září....

Na trhu zoufale chybí nenahraditelné léky. Novela je prý ještě zdraží

vloženo: 3.9.2019, 08.33

Na trhu s léky v posledních měsících zoufale chybí nenahraditelné léky na krevní tlak, cukrovku, alergie
nebo astma. Ministerstvo zdravotnictví reaguje novelou, která má skoncovat s vývozem léků do zahraničí.
Podle lékárníků tím však nedojde k žádnému posunu. Podle...
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Za domácí péči chtějí sestry od pojišťoven víc peněz

vloženo: 29.8.2019, 08.20

Ministr zdravotnictví Adam Vojtěch (za ANO) se loni chlubil, že se na proplácení práce dohodli s pojišťovnami
všichni zdravotníci bez rozdílu. Letos úspěšné skóre neudržel. Jedním z oborů, který pro...

KDU-ČSL podporuje petici za záchranu domácí péče, která dorazila do Poslanecké sněmovny

vloženo: 27.8.2019, 09.18

KDU-ČSL podporuje co nejrychlejší projednání petice za záchranu domácí péče v Poslanecké sněmovně. Do
dolní komory dnes dorazilo 36 261 podpisů, které sbírala Charita ČR. „Kvalitní domácí péče je pro nás...
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Ministr Vojtěch plánuje další boj proti alkoholu. Vyšší zdanění a regulaci reklamy

vloženo: 26.8.2019, 09.22

Po větším zdanění lihu se ministr zdravotnictví Adam Vojtěch (ANO) chystá vrhnout na ještě větší regulaci
reklamy na alkohol. Podporu našel u vládní protidrogové koordinátorky Jarmily Vedralové, podle které je
reklama omezující alkohol na minimální míře....

Důchodci ještě nemají vyhráno. Vyšší penze musí vláda prosadit do konce září

vloženo: 4.8.2019, 22.05

Vládní navyšování důchodů na příští rok ještě není hotovou věcí. Návrh sice prošel sněmovnou
po dvouhodinové rozpravě, přesto se k předloze dolní komora znovu vrátí. Důvodem je, že Senát návrh
na zvýšení důchodů vrátil s tím,...

Chceme vlastní komoru, oznámily zdravotní sestřičky

vloženo: 3.8.2019, 18.55

Návrh zákona, díky kterému by stavovská organizace vznikla, už obdrželo ministerstvo zdravotnictví. Bude
se jím nyní zabývat.
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